
Styremøte 10.juni 2024           kl. 18:30/Klubbhuset 

Møtt: Ellen H.Tangen, Beate Nes, Torill Moe, Jane E. Skar, 

Monica Hagen, Kari Mette Bergendahl 

Meldt forfall: Elin D. Randen, Aasne Olsen 

Referent: Jane E. Skar og Ellen H. Tangen 

 

Sak 66/24  Saker fra forrige møte 

Sak 59/24 Fra forrige møte: Bevertning på stevner  

Det oppleves som sosialt å få mat på dugnad. Det er ønske om å revurdere 

forrige styremøtes vedtak. 

Vedtak fra forrigemøte blir stående. 

Sak 60/24 Fra forrige møte: Bankkort 

Alle i styret må signere for at klubben skal kunne skaffe seg bankkort. 

Toril ordner dette, og styremedlemmene er enige og signerer.  

 

Sak 62/24 Fra forrige møte: Regnskap versus budsjett - gruppene 

- Toril tar en gjennomgang på første møtet i august.  

- Kun rally og utstilling som har gitt styret tilbakemelding etter 

styrets ønske om gjennomgang av gruppenes økonomi ift. 

oppsatt budsjett. 

- Torill har sendt søknad om momskompensasjon. 

Sak 63/24 Fra forrige møte: Hundefestivalen  

Jobber nå med å sette opp dugnadsarbeid og at man kan se de 

forskjellige grenene som en helhet.  

  

Sak 64/24 Fra forrige møte: Oversikt til Olympiaparken (OP) om 

aktiviteter på Birken 

Jane sender oversikt over de aktivitetene klubben har planlagt til 

Ellen, som tar dette videre med Olympiaparken. 

 

 

 

 



Sak 67/24  Klargjøring av retningslinjer for instruktører og 

hjelpeinstruktører 

- Hjelpeinstruktør må godkjennes av styret i forkant av kurs. 

- Må være god kommunikasjon mellom styret og instruktører.  

- Hovedinstruktør på kurs må minst ha NKK 

instruktør1.utdanning. 

- Instruktørene må følge retningslinjene som til enhver tid skal 

ligge ute på gruppen for instruktører.  

Sak 68/24 Handlerkurs 17.-18. august - 12 timer 

Gruppen har sendt inn budsjettoversikt for kurset.  

Vedtak: Styret godkjenner kurset med dette budsjettet. Kurset går i 

pluss ved 20 deltagere. Minimum antall deltakere for at kurset 

gjennomføres er 10 stk.  

Sak 69/24 Utstyr blir borte fra hallen 

- Leder skriver innlegg på Facebook og håper at folk følger med. 

- Vi ønsker fleksibel bruk av hall og fellestreninger, og bevarer 

dette så lenge vi kan.   

- Foreløpig har vi oversikt over utstyr som har blitt borte.  

(en vinge til hopphinder, Donut til fysiotrening, en dommergave 

fra klubbhuset og en privat jakke)      

Sak 70/24  Instruktørkurs august 2024 

- Klubben og NKK innlandet har annonsert kursene, men få 

påmeldte på alle trinn. 

- Kursene står i fare for å bli avlyst hvis det ikke er flere som 

melder seg på.  

 

Sak 71/24 Oppsigelse av Kantall 

- Styret vedtar at vi sier opp Kantall da vi i dag har en kasserer 

som er godt kvalifisert for oppgaven, og det er mer praktisk og 

effektivt at kasserer har alle tilganger selv.  

- Ellen sier opp samarbeidet med Kantall, og ber om at Torill Moe 

får alle tilganger.  

 

Sak 72/24 Utlån av hall til satsningsgruppe 



Klubben har ikke lov til fremleie. Styret ønsker ikke å låne ut 

hallen, da det er stort press på bruken av hallen av egne 

medlemmer. 

 

Sak 73/24 Manglende gruppeleder bruks 

- Bruksgruppa står uten gruppeleder da gruppeleder har sagt fra 

seg vervet. 

- Gruppa tar ett møte etter dette styremøte for å se om de får på 

plass en leder. Monica Hagen tar ansvar for e-posten til gruppa 

enn så lenge.  

- Gruppa jobber for å organisere aktiviteten videre og 

gjennomfører stevnene til høsten. 

Sak 74/24  Eventuelt 

Vipps: Torill kan lage kategorier innenfor vipps. Her kan vi ha 

kategorier for rosetter i hver gren etc. for å kunne gi en bedre 

oversikt i regnskapet.  

 

Påskjønnelse: Veronica Suserud for brosjyrer. Enighet om å   

omtale 

arbeidet hun har lagt ned på nettsiden vår og Monica kjøper en gave 

til Veronica. 

 

Dommergaver: Hundetrykk, ideer til dommergaver som kan gi til 

alle dommere som jobber for oss på stevner. Lillehammer 

Nett/Bokhari føler vi blir dyrt. Aasne/Beate sjekker ut alternativer 

med Gata reklame. Forslag på drikkeflaske eller andre praktiske 

gaver. 

 

Brønnøysundregisteret: Ellen har sendt ny info til 

Brønnøysundregisteter vedrørende kontaktpersoner i klubben. 

 

Dugnad: Vi må se på hva som er minimum dugnad for aktive 

ekvipasjer i klubben. Dette jobber vi videre med til høsten.  

 

 

 



Neste styremøte blir den 12. august, klokken 18.30 i klubbhuset. 


